



## Referat af afd. bestyrelsesmødet d. 7-5-24

Tilstede: Hanne, Hans Henrik og Kirsten

- 1) Endelig godkendelse af referat af mødet d. 9-4-24
- 2) Intet nyt fra ØB/ Lejerbo
- 3) Intet relevant nyt fra Organisationsbestyrelsen,- se evt. referat d. 30-4.24
- 4) Indkomne forslag:

- En beboer vil gerne vide, om gartnerne sprøjter mod ukrudt i kvarteret, da der er meget lidt ukrudt ift. tidligere.

Hvis der sprøjtes, skal vi have styr på, hvad det er for et middel og vel tage stilling til det.

Spørgsmålet er givet videre til Tommy- Stefan. Så snart vi hører tilbage, vil spørgeren også få svaret, og det vil fremgå af næste referat.

- Desuden skal vi sammen med Tommy- Stefan se nærmere på den store flagstang, da en anden beboer giver udtryk for, at den er begyndt at svaje pga. slitage.  
Hvis det forholder sig sådan, skal vi på beboermødet beslutte, om vi vil have en ny.

### 5) Opgaver siden sidst

- Tommy- Stefan har fået vores liste over, hvilket tage der er belagte med meget mos. Da projektet med at gøre tagene fri for mos kan holdes indenfor budgettet, vil det blive igangsat i år,- formentlig i forbindelse med den planlagte alge rens af tage.
- Vi har kontaktet Tommy/ Stefan for at få bestilt nyt sand til sandkassen og afventer et tilbud fra Stefan Knudsen. Hanne rykker for det.

Indtil det nye sand kommer, er man velkommen til at hente sand fra sandkassen.

Der er også købt et legebord, som skal stå midt i sandkassen,- til at holde nettet oppe og til at bage på og og.

### 6) Forberedelse af arbejdsdagen

## 7) Råderetskatalog

Vi så på Skansehøjs råderetskatalog for at blive inspireret, og vi snakkede om, hvordan vi skulle komme videre med spørgsmålet. For hvad ønsker beboerne i Moselunden??

Vi valgte: At beskrive de områder som Skansehøj har i deres katalog, og som har en relevans for vores kvarter. Vi håber dermed, at moselundere kan forholde sig hertil og også gerne komme med andre forslag.

Afd. bestyrelsen vil gerne samle og videresende eventuelle forslag til beboermødet. Så læg endelig tanker og ideer i postkassen ved vaskerummet.

Mulige områder som kan indgå i et råderetskatalog: Overdækning af terrasser, markiser, træhegn omkring have, regnvandsbeholdere, redskabsskur, andre fliser i haven end oprindelige.

Vi vil gerne tilføje drivhus.

Evt:

- Nu hvor det er blevet forår og varmere, vil vi minde om, at Hanne har myreløkke-dåser, som er gratis at hente (nr. 14 A)
- Begge gule forlængerledninger er ikke længere i redskabsskuret. Rigtig ærgerligt, for nu skal vi alle snart til at købe vores egne. Der er til gengæld dukket en sort op. Bliver den også væk, er der ikke flere. Vi besluttede ikke at købe flere ind foreløbigt. Det ser også ud til, at den ene sækkevogn er forsvundet.
- Vi har efterlyst en dato for, hvornår de nye affalds- molokker bliver installeret. ØB/ Lejerbo har endnu ikke hørt noget fra Reno Syd, men så snart der kommer nyt, får vi det at vide.
- Vi vil snarest blive indbudt til møde om el lade standere. Da der øjnes mulighed for driftstilskud til etableringen, er ØB/ Lejerbo i gang med at undersøge muligheder og priser for flere afdelinger,- herunder Moselunden.
- Næste møde er d. 4-6-24 kl. 19

Månedens citat: Vi har ikke blot ansvar for, hvad vi gør, men også for, hvad vi undlader at gøre

For referat,- Kirsten

